# 裘錦秋中學(屯門)



## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

### 家長通告 2023-2024/029

## 有關「優質教育基金電子學習撥款計劃—提供流動電腦裝置」

#### 敬啟者:

本校將參加教育局的「優質教育基金電子學習撥款計劃—提供流動電腦裝置」計劃,將會安排<u>借</u> 出流動電腦裝置及相關設備,好讓學生能進行電子學習,促進學習效能。

「優質教育基金電子學習撥款計劃—提供流動電腦裝置」詳情如下:

1. 對 象:

綜合社會保障援助(綜援)、全額書簿津貼(全津)及半額書簿津貼(半津)學生

- 2 條 件:
  - a. 從未獲取同類政府或其他機構資助,包括關愛基金援助項目等;或
  - b. 曾透過「優質教育基金電子學習撥款計劃」項目購置流動電腦裝置,而有關設備已使用了超過三年,並且無法使用或不適用於學校的新教學需要\*。
  - \* 不適用於學校的新教學需要,需向原校交還流動電腦裝置,並將證明文件交回學校。
- 3. 其 他:
  - a. 每名獲津助學生只可<u>借用</u>一部已安裝\*\*MDM 管理系統的流動電腦裝置,而學年完結須交還學校進行定期保養;
  - b. 如遺失裝置,須自行到警署或網上報失處理,並須交回報失證明給學校。如未能尋回或裝置 損毀,學校保留追究賠償權利。
  - \*\* 安裝 MDM 管理系統,裝置受 MDM 學校管理,學生不得自行安裝應用程式 (Apps)。
- 4. 家長亦可自費參加學校集體購買的安排,而經校方購買,必須採購甲至丁項,不能選擇購買單一項目。價錢將於日後發放。

項目	內容
甲	iPad (第九代)-Wi-Fi-256GB - Apple Care+ 服務計劃 註:將保障期限延長至自你購買 AppleCare+ 服務計劃的日期起計的兩年,獲得每 12 個月多達 2 次意外損壞的保障服務
乙	一年行動裝置管理系統(MDM) 註: 自行購買裝置的 MDM 系統將在學生離校的學年結束日自動清除。
丙	Apple Pencil - 第一代
丁	iPad 保護套(兼可放置 Apple Pencil)及保護貼

請家長於九月二十二日(星期五)或之前確認並回覆本通告,未有回覆者將視作不參加本期計劃。 如有查詢,請致電 2461 1555 與梁震宇主任或金浩暉助理校長聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二三年九月十五日

# 裘錦秋中學(屯門)



## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

# Parents Circular 2023-2024/029

# "Quality Education Fund e-Learning Funding Programme - Provision of Mobile Computer Devices"

Dear Parents/Guardians,

Our school will participate in the Education Bureau's 'Quality Education Fund e-Learning Funding Programme - Provision of Mobile Computer Devices.' We will lend out mobile computer devices and related equipment to facilitate electronic learning and enhance learning efficiency for students.

Details of the 'Quality Education Fund e-Learning Funding Programme - Provision of Mobile Computer Devices.' are as follows:

### 1. Target:

Students receiving Comprehensive Social Security Assistance (CSSA), Full Book Grant (FBG), and Half Book Grant (HBG) students.

#### 2. Conditions:

- a. The student has not received similar government or other organization funding, including assistance from the Community Care Fund, etc.; or
- b. Have previously purchased mobile computer devices through the 'Quality Education Fund e-Learning Funding Programme,' and such device has been in use for more than three years and is no longer usable or suitable for the school's new teaching needs\*.

(\*Mobile computer device to be returned to the original school if it is not suitable for the school's new teaching needs and documents of proof should be submitted the to the school.)

### 3. Others:

a. Each student can only **borrow** one mobile computer device with \*\*MDM management system installed, which needs to be returned to the school for regular maintenance at the end of the academic year;

# 裘錦秋中學(屯門)



# Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

b. In case of loss of device, the student must report the loss online or to the police station and provide the loss report to the school. If the device cannot be recovered or is damaged, the school reserves the right to seek compensation.

(\*\* With the installation of the MDM management system, the device is managed by the MDM school. Students are not allowed to install applications on their own.)

4. Parents can also choose to participate in the school's collective purchase arrangements at their own expense. Purchases made by the school must include items A to D and individual items cannot be selected. Prices will be announced at a later date.

Item	Content
A	iPad (9th generation) - Wi-Fi - 256GB
	- Apple Care+ service plan
	Note: Extending the coverage period to two years from the date of purchase of
	AppleCare+ service plan will provide up to 2 incidents of accidental damage
	coverage within every 12 months
В	One-year Mobile Device Management (MDM) system
	Note: MDM systems purchased individually will be automatically cleared on the
	student's last day of the academic year.
С	Apple Pencil - 1st generation
D	iPad protective case (compatible with Apple Pencil) and screen protector

Please confirm and respond to this notice by 22 September 2023 (Friday). Failure to respond will be considered as not participating in this program. Should you have any enquiries, please call 2461 1555 to contact Mr. Leung Chun Yu or Assistant Principal Mr. Kam Ho Fai.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal